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Адрес Air Industrie Thermique 
54 Avenue Victor Hugo 
92566 Rueil-Malmaison Cedex

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Air Industrie Thermique is able to offer you the Design, Construction and Engineering of Heat Exchange Products and Systems.

DESIGN  
Thermal : Product design and definition 
Mechanical : Preparation of drawings, material selection and mechanical analysis. 
Construction : Construction stage definition and resource optimisation.

CONSTRUCTION 
The company has its own manufacturing resources housed within large specialized industrial units.

The main exchange components are produced in these workshops under the control of delegated managers.

ENGINEERING
Evaluation and implementation with supervision or turnkey implementation of the final system. This implementation is outsourced under our control for
export operations.

All this, consolidated around the inputs and specific characteristics of each Technology, positions Air Industrie Thermique as an expert on the whole
range of Industrial Process exchange temperatures. 

 

Company Profile of Air Industrie Thermique

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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